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Abstract (en)
1. A refrigerating shelf comprising a goods trough (1), a structure (2) arranged in the goods trough (1), and shelf floors (3) which extend all round
the structure (2), characterised in that the shelf floors (3) which are arranged at the end sides of the structure (2) project beyond the longitudinal-side
front edges (5) of the shelf floors (3) which are arranged on the longitudinal sides of the structure (2), and that a transparent wall (6) is in each case
arranged at the ends of the end-side shelf floors (3).

Abstract (de)
Es wird ein Kühlregal mit einem Warenbottich 1 beschrieben, das einen in dem Warenbottich angeordneten Aufbau 2 sowie rund um den Aufbau
verlaufende Regalböden 3 aufweist. Die an den Stirnseiten des Aufbaus befindlichen Regalböden ragen über die Vorderkanten 5 der an den
Längsseiten des Aufbaus befindlichen Regalsböden, wobei an den Seiten der stirnseitigen Regalböden jeweils eine transparente Wand 6
angeordnet ist.
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